
Förvaltningsberättelse för året 2018 
 
Styrelsen har bestått av ordförande Jon Vendelbo, kassör Anders Dahl och sekreterare 
Ingrid Johansson. Styrelsemöte har ägt rum vid ett tillfälle. 
Mild vinter och torr sommar har inneburit låga underhållskostnader för samfälligheten. 
Sommarens tänkta underhåll på grusvägen blev inte utfört till följd av torkan. Planen var 
att skrapa vägen och lägga på nytt slitlager samt salta vilket kräver fuktigt väder. 
Samtidigt var slitaget inte så stort eftersom vägen höll sig torr och hård det mesta av 
sommarhalvåret. Mycket sparsam vinterväghållning.  
Årsstämma hölls 2018-04-24 i Hbk´s klubbstuga.  
Gemensam arbetsdag 2018-09-29 då vi utförde behövligt arbete längs vägen som 
avslutades med god ärtsoppelunch.  
 


